

Standard Bid Documents

وثائق العطاء القياسية

Supplying of Commodities

تجهيز السلع

<p><b>Preface</b></p> <p>(Standard bid documents to supply commodities in a general competitive manner) was prepared for projects financed by the federal budget of the Republic of Iraq.</p> <p>These documents assume no occurrence of pre-qualification to the bidders before the invitation to bid.</p>	<p><b>المقدمة</b></p> <p>لقد تم اعداد (وثائق العطاء القياسية لتجهيز السلع بأسلوب تنافسي عام) للمشاريع الممولة من الموازنة الاتحادية لجمهورية العراق.</p> <p>تفترض هذه الوثائق عدم حدوث أي تأهيل مسبق لمقدمي العطاءات قبل طرح العطاء.</p>
<p><b>Standard Bid Documents</b> Issued on Ministry of Industrial &amp; Minerals / <b>UR STATE COMPANY</b> To supply the Commodities</p> <p>General Competitive Bids:</p> <p><u>[Tender No.13/T/U/2022</u></p> <p><u>Advertised for (first time)</u></p> <p>Supply: (1000 ton Aluminum rods 9.5 mm In the form of one batch according to our technical specifications in the sixth part.</p>	<p><b>وثائق العطاء القياسية</b> صادرة في : وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة</p> <p><b>تجهيز السلع</b> العطاءات التنافسية العامة :</p> <p>المناقصة العامة رقم [٢٠٢٢/١/م/١٣]</p> <p>(اعلان للمرة الاولى)</p> <p>تجهيز : ١٠٠٠ طن قضبان الألمنيوم ٩.٥ ملم على شكل دفعة واحدة حسب المواصفات الفنية المطلوبة الموضحة في جدول المواصفات الفنية في القسم السادس .</p>
<p>The Project: [public tender <u>No.13/T/U/2022</u> on the operational budget for 2022 Contracting Party: [UR STATE COMPANY] Buyer: [UR STATE COMPANY]</p>	<p>المشروع: مناقصة عامة رقم [٢٠٢٢/١/م/١٣] على الموازنة التشغيلية ٢٠٢٢ جهة التعاقد: [وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة] المشتري: [شركة اور العامة]</p>